

Title (en)

Device for erecting a wall, particularly a glass block wall.

Title (de)

Vorrichtung zum Errichten einer Wand, insbesondere aus Glasbausteinen.

Title (fr)

Dispositif pour érection d'un mur, notamment en briques de verre.

Publication

EP 0292847 A1 19881130 (DE)

Application

EP 88107924 A 19880518

Priority

- DE 3806711 A 19880302
- DE 8707630 U 19870527

Abstract (en)

Device for erecting a wall preferably from plate-like wall elements, particularly glass blocks which have bearing surface edge regions (41, 51) which are delimited at least on the bearing sides and are adjacent to the wall sides, and between which lies a set-back surface (42, 52), comprising at least one flat strip (22), preferably of tension-proof material, which can be inserted between the set-back surfaces of wall elements arranged above one another and/or next to one another, characterised by laying pieces (30) which can be connected to the flat strips (22) or are formed in one piece therewith and which have a bearing portion (10) suitable for arrangement between bearing surface edge regions (41, 51) lying above one another or next to one another. <IMAGE>

Abstract (de)

Vorrichtung zum Errichten einer Wand aus vorzugsweise scheibenartigen Wandelementen, insbesondere Glasbausteinen, die zumindest an den Lagerseiten begrenzte, den Wandseiten benachbarte Lagerflächenrandbereiche (41, 51) aufweisen, zwischen denen eine zurückversetzte Fläche (42, 52) liegt, mit mindestens einem zwischen den zurückversetzten Flächen übereinander und/oder nebeneinander angeordneter Wandelemente einlegbaren Flachstreifen (22), vorzugsweise aus zugfestem Material, gekennzeichnet durch mit den Flachstreifen (22) verbindbare oder mit diesen einteilig geformte Verlegestücke (30), die einen zur Anordnung zwischen über- oder nebeneinanderliegenden Lagerflächenrandbereichen (41, 51) geeigneten Lagerabschnitt (10) aufweisen.

IPC 1-7

E04C 1/42

IPC 8 full level

E04C 1/42 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 1/42 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2314238 A 19430316 - OHLIS JULIUS J
- [Y] US 2239537 A 19410422 - WILLIAM OWEN
- [XP] DE 8707630 U1 19870723

Cited by

FR2872839A1; WO9518278A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0292847 A1 19881130; EP 0292847 B1 19910703; DE 3806711 A1 19881215; DE 3806711 C2 19930128; DE 3863489 D1 19910808

DOCDB simple family (application)

EP 88107924 A 19880518; DE 3806711 A 19880302; DE 3863489 T 19880518